
   

Motie: Op weg naar een levendige én 

leefbare Nobelstraat  
 

De gemeenteraad van Utrecht, in vergadering bijeen op 2 november 2023, ter bespreking van o.a. de 

beantwoording d.d. 10 maart 2023 van de Schriftelijke Raadsvragen 2023/19 ‘Geluidsoverlast horeca 

Nobelstraat’ d.d. 31 januari 2023 én de raadsbrief van het college over ‘Stand van zaken Nobelstraat’ d.d. 

12 juli 2023.  

  

Constaterende dat: 

1. De Nobelstraat een straat is met vele woningen en tegelijkertijd veel levendigheid; 

  

2. Bewoners in de Nobelbuurt meer dan 10 jaar in hun nachtrust worden gestoord door nachtelijk 

uitgaanspubliek van feestcafés; 

 

3. Het geluidsniveau van uitgaanspubliek in de nacht hoog is, hoger dan bij Schiphol gemeten, dat het 

college via eigen metingen heeft bevestigd dat het hoog is, en zijzelf dat als ‘fors’ beoordeelt;  

 

4. De leefbaarheid in de Nobelstraat niet alleen wordt verstoord door uitgaanspubliek van horeca 

maar ook door o.a. het aanwezige lawaai van bussen en parkeren van fietsen; 

 

5. Het huidige college sinds 1,5 jaar nu wel erkent dat de overlast te veel is en er moet worden 

ingegrepen, maar dat buiten de genoemde kortetermijn maatregelen in de raadsbrief er geen 

duidelijkheid is of er voor de Nobelstraat ook een plan voor de langere termijn komt met een 

betere balans tussen levendigheid en leefbaarheid.  

 

Overwegende dat: 

1. Op de overheid de last rust om actief haar burgers te beschermen tegen gezondheidsschade;  

 

2. Op het college van B&W bovendien de wettelijk de taak rust gezondheidsaspecten in bestuurlijke 

beslissingen te bewaken; 

 

3. We met z’n allen wel allerlei maatregelen kunnen bedenken om de overlast van horeca te 
beteugelen maar we toch ook moeten erkennen dat hier wel heel veel levendigheid samen komt in 
één straat, wat het wel heel moeilijk maakt om deze leefbaar te houden voor de bewoners, zoals 
het college zelf ook meerdere keren al wel heeft aangegeven; 
 



4. De raadsbrief van het college over ‘Stand van zaken Nobelstraat’ d.d. 12 juli 2023 nog geen echte 
oplossing voor de langere termijn biedt; 
 

5. In de Omgevingsvisie Binnenstad Utrecht 2040 al wel eens is gekeken naar een oplossing voor de 
Nobelstraat met een betere balans tussen levendigheid en leefbaarheid, o.a. met minder intensieve 
horeca.   

 

Draagt het college op: 

1. Uiterlijk Q4 2023 een start te maken met het maken van een integraal plan van aanpak – ook voor 

de langere termijn - dat leidt tot een oplossing van de ontoelaatbare overlast in de Nobelstraat; 

 

2. Bij het plan voor de langere termijn aanvullend ook na te gaan wat wél een goede balans is tussen 

levendigheid en leefbaarheid op de Nobelstraat, met vermoedelijk minder ruimte voor intensieve 

horeca dan tot op heden; 

  

3. Dit te doen samen met bewoners en (horeca)ondernemers, en met hen de voortgang regelmatig te 

evalueren, bijv. elk half jaar;  

  

4. Uiterlijk Q3 2024 de gemeenteraad te informeren over de resultaten. 
 

Ingediend door: 

• Gert Dijkstra, EenUtrecht 

• Ruud Maas, Volt 

 


